
پنج شنبه 7 بهمن 1400 -  قیمت: 3000 تومان

رسانه مستقل روزنامه

www.donyayehavadar.ir 944

روزِ صعــود8 به 2؛ حکایتِ لنگه کفشِ در بیابان...
والیبال اصفهان، نیاز به بازنگری دارد؛

پرورش با استفاده
 از نعمتِ تجربه

زمان به سرعت درحال گذر است؛

هادی ساعی-وزارت ورزش؛ 
معما یا تعمد!؟

»معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی البرز«:

نهم بهمن ماه؛ زمانِ آغاز 
واکسیناسیون 

کودکان ۹ تا ۱۲ سال
صفحه 4

صفحه 7

شکست پنج گله در گام سوم؛

ماجراجویی پایان 
 دختران ایران در هند
صفحه 7

»اصغر فرهادی« در گفت وگو با ورایتی مطرح کرد:

شادی مردم ایران از بردن اسکار
از موهبت های زندگی من است

صفحه 5

صفحه 6



2
روزنامه

پنج شنبه 7 بهمن 1400-  شماره 944

خبر

گزارش

لزوم اتصال وزارت ارشاد به سامانه »ایران من«؛
بلیط فروشی جشنواره فجر

 تنها به واکسن زده ها  
مهندس »محسن فرهادی« - معاون فنی مرکز سلامت 
محیط و کار وزارت بهداشت- در گفت وگویی درباره شرایط 
به جهش جدید  توجه  با  گفت:  فجر،  برگزاری جشنواره  
کرونا با سویه امیکرون که اکنون رو به ازدیاد گذاشته 
است، فکر می کنم شاید مجبور باشیم علی رغم میل خود 
محدودیت هایی اعمال کنیم که البته به معنای تعطیلات 
بود، ولی میزان جمعیتی که در جشنواره فجر  نخواهد 
حضور خواهند داشت باید کنترل شده باشد. در واقع خط 
قرمزهایی که در مورد انتشار و گسترش بیماری وجود 

دارد، باید کنترل شود.
وی افزود: تامین تهویه،  فاصله گذاری اجتماعی، تزریق 
واکسن و استفاده از ماسک در جشنواره فجر باید کنترل 
عادی  سالن های  در  احتمالا  سخت گیری ها  این  شود. 
سینما و تئاتر و کنسرت های عادی هم اعمال خواهد شد.

فرهادی با اشاره به اینکه این تصمیمات هنوز به دبیرخانه 
جشنواره فجر ابلاغ نشده است، بیان کرد: ستاد ملی کرونا 
تصمیم گیری نهایی در این مورد را انجام خواهد داد و 
وزارت  نظر  از  کرد.  خواهد  ابلاغ  متولی  نهاد  به  سپس 
بهداشت باید سختگیری هایی در این زمینه اعمال شود 
تا بتوانیم شرایط شیوع بیماری را تحت کنترل داشته 
باشیم در غیر این صورت ورود به پیک ششم ناگزیر است.

تئاتر،  سینما،   اتصال  ضروری  نکته  یک  داد:  ادامه  او 
کنسرت و جشنواره ها به سامانه ایران من است؛ یعنی 
بلیط فقط به کسی فروخته شود که واکسینه شده باشد و 
بدانیم که بیمار هم نیست؛ بنابراین اگر بیمار نباشد و در 
شرایط قرنطینه قرار نگرفته باشد به تست منفی PCR هم 
برای حضور در این اماکن نیازی ندارد. زیرساخت ها برای 
اتصال به سامانه ایران من وجود دارد و تنها باید متولیان 

این امر از نظر سامانه ای اتصال را برقرار کنند.
معاون فنی مرکز سلامت محیط و کار وزارت بهداشت 
درباره سامانه ایران من،  اظهار کرد: این یک سامانه ملی 
و پهناور است که اگر مباحث دولت الکترونیک کاملی 
داشتیم اکنون کارمان راحت تر بود. سامانه »ایران من« 
از  دستگاه ها  سایر  با  کننده  متصل  و  کننده  هماهنگ 
وزارت  شهرسازی،  و  راه  وزارت  بهداشت،  وزارت  جمله 
کشور، وزارت صمت، اتاق اصناف و... است. در حال حاضر 
به جز وزارت ارشاد که هنوز تبادل سامانه ای انجام نداده 
است اما مذاکرات پیرامون این کار صورت گرفته، در سایر 

دستگاه ها بهره برداری در حال انجام است.
وی افزود: سخت ترین قسمت کار در حوزه سامانه ایران 
مترو  و  اتوبوس  شهری  درون  ترددهای  بخش  در  من 
واکسن  یا  آلوده  افراد  ورود  برای  ممانعت  زیرا  است؛ 
نزده کار سختی است. یعنی وقتی پشت گیت ورودی 
مترو یک صف طولانی از مردم وجود داشته باشند که 
یکی از آنها بیمار باشد، بستن گیت یا راه ندادن او در 
ورود و خروج، ایجاد اختلال می کند. ما به دنبال راه های 
جایگزین هستیم تا افراد را در مکان های مختلف کنترل 
کارمند  همان  می شود  مترو  سوار  که  فردی  زیرا  کنیم؛ 
یا شاغل صنفی یا نانوا و... است. در واقع کنترل افراد 
از سایر مسیرها صورت می گیرد تا ممانعت ورود را در 
از  اگر راهی پیدا کنیم که  آن قسمت ها اجرایی کنیم. 
طریق بستن گیت ورودی نگذاریم افراد بیمار یا واکسن 
نزده وارد مترو و اتوبوس شوند، ضریب اطمینان افزایش 

خواهد یافت.
فرهادی با تاکید بر اینکه وزارت بهداشت به هیچ عنوان 
موافق استفاده ۱۰۰ درصدی از ظرفیت سالن های سینما، 
تئاتر و کنسرت نیست،  بیان کرد: یکی از اصول اساسی 
فاصله گذاری فیزیکی است که باید وجود داشته باشد. 
کنار  که  به جز خانواده ها  بلیط   فروش  واقع هنگام  در 
هم نشستن آنها منعی ندارد،  سایر افراد باید با فاصله از 

یکدیگر بنشینند تا احتمال انتقال بیماری کاهش یابد.

خبر اول

جواد حیدری شاعر آیینی در رابطه با سبک های تازه ای 
از  برخی  گفت:  است،  کرده  پیدا  راه  هیأت ها  به  که 
را  آن  اسم  و  کردند  ابداع  را  سبک هایی  مداحان 
اگزوزی خوانی گذاشتند، که در واقع خشن خوانی است 
و تناسبی با مدح اهل بیت)ع( ندارد.مشکل اینجاست 
که در حوزه مداحی، آن هایی که هنجارشکنند، افرادی 

هستند که بیشتر به چشم می آیند.
در  مداحان-  کانون  رئیس  -نایب  حیدری«  »جواد 
پیدا  راه  هیأت ها  به  که  تازه ای  سبک های  با  رابطه 

مداحان  از  برخی  گفت:  است،  کرده 
اسم  و  کردند  ابداع  را  سبک هایی 
گذاشتند،  اگزوزی خوانی  را  آن 
و  است  خشن خوانی  واقع  در  که 
با مدح اهل بیت)ع( ندارد. تناسبی 

مشکل اینجاست که در حوزه مداحی، 
هنجارشکنند،  که  آن هایی 

بیشتر  که  هستند  افرادی 
به چشم می آیند.

برخی  در  کرد:  خاطرنشان  آیینی  شاعر  این   
هیجان  مداح،  که  می شود  دیده  هیأت ها  از 
اهل بیت)ع(  درباره  می دهد،  مراسم  به  کاذب 
و...  نورپردازی  را  مجلس  و  افسانه پردازی 
کنند  جذب  مخاطب  تا  می کنند، 
چه  به  جذب  این  اما 
محبت  است؟  قیمتی 
اهل بیت)ع( نیاز به این 

زرق و برق ها ندارد.

دکتر »محمد علی زلفی گل« - وزیر علوم- به آخرین 
آموزش  نوع  تعیین  برای  علوم  وزارت  تصمیم 
و گفت:  کرد  اشاره  رو  نیم سال پیش  از  دانشجویان 
با روسای دانشگاهها  بر اساس  آخرین جلسه ای که 
آماده  مراکز  این  حتماً  که  نمودم  تاکید  داشتیم 
آغاز آموزش حضوری  باشند و آموزش  بازگشایی  و 
دانشجویان از بهمن ماه  به صورت حضوری برگزار شود.

وی در ادامه تصریح کرد: البته ما می دانیم به دلیل 
های  پروتکل  رعایت  و  خوابگاهی  های  محدودیت 
بهداشتی برای دانشجویانی که می توانند در هر کلاس 
درسی حاضر باشند در کنار فضاهای محدود این کلاس 
آموزش  برای  ما  های  دانشگاه  شود  می  موجب  ها، 

را  هایی  محدودیت  سری  یک  حضوری 
ازسرگیری  کلی  طور  به  اما  کنند.  ایجاد 
انجام  تدبیر  با  باید  حضوری  آموزش 

بگیرد.
که  آنچه  کرد:  خاطرنشان  علوم  وزیر   

وزارت علوم با جدیت دنبال آن است، 
یعنی  دوم  ترم  از  ما  که  اینست 

ازسرگیری  شاهد  ماه  بهمن 
مقاطع  برای  حضوری  آموزش 
مختلف تحصیلی در دانشگاه 
دانشجویان  و  هستیم  ها 
کارشناسی ما نیز به تدریج 

این آموزش های حضوری شرکت خواهند  در 
کرد.

دانشجویان  البته  کرد:  تاکید  گل  زلفی  دکتر 
تحصیلات تکمیلی ما در بسیاری از دانشگاه 
آغاز  را  خود  آموزش  حضوری  صورت  به  ها 
کنیم  می  سعی  ما  اما  کردند 
که  مناسبی  مدیریت  با 
دانشگاهها خواهند داشت 
به صورت تدریجی شاهد 
با  دانشجویان  حضور 
در  بیشتر  درصدهای 

دانشگاهها باشیم.

نایب رئیس کانون مداحان:

برخی مداحان به اسم نوآوری اگزوزی خوان شدند

»سردار سیدکمال هادیانفر« - رئیس پلیس 
فوتی های  درصد   ۵۱ گفت:  ناجا-  راهور 
صحنه  سر  را  خود  جان  ترافیکی  سوانح 
از دست می دهند و ۶ درصد هم  تصادف 
درصد   ۳۴ می کنند.  فوت  انتقال  حین 
 ۷۴ و  افتاده  اتفاق  جاده  در  تصادفات 
درصد حادثه دیدگان جاده ای، جان خود را 

از دست داده اند.
به گفته وی امکانات پلیس راهور ۷ هزار واحد گشت، ۴ هزار و ۶۰۰ دوربین جاده ای و 
۵ هزار و ۳۰۰ دوربین شهری است که این تعداد گشت و دوربین برای کنترل ترافیک 

کافی نیست.
به گفته رئیس پلیس راهور ناجا سال ۹۹ در تعداد جانباختگان کاهش داشتیم، اما در 
۹ ماهه اول سال ۱۴۰۰ افزایش داشته ایم و اگر اصلاح نشود در این دو ماه باقی مانده 
نیز بیشتر هم می شود. ۳۲ درصد کل وسایل نقلیه کشور فرسوده است و روند اسقاط 
اصلا مطلوب نیست و همین فرسودگی عاملی برای افزایش تصادفات و جانباختگان 
است. رئیس پلیس راهور ناجا گفت: خودروساز ها فرافکنی نکنند و به جای آن خودروی 
خود را اصلاح کنند و خودروی ایمن تحویل مردم دهند. هیچ کدام از کیسه هوا خودرو های 

ایرانی سوییچی نیست.

دکتر »محمد مهدی گویا« - رییس مرکز مدیریت 
بیماری های واگیر وزارت بهداشت-گفت: تمام 
همراه  به  می توانند  کشور  سال   ۱۲ تا   ۹ افراد 
والدین خود با مراجعه به مراکز واکسیناسیون 
واکسن کووید ۱۹ رادریافت کنند. پس از انجام 
واکسیناسیون این گروه سنی، افراد گروه سنی 
پایین تر نیز فراخوان شده و واکسن خود را دریافت 

خواهند کرد.
گویا ادامه داد: مطالعه برای واکسیناسیون افراد زیر ۱۲ سال جامعه از شش ماه پیش توسط یک 
تیم فوق تخصصی از برجسته ترین اساتید کشور آغاز شد و چگونگی واکسیناسیون، انتخاب نوع 

واکسن و بازه زمانی واکسیناسیون مورد مطالعه قرار گرفت.
تصویب  از  پس  کرد:  بیان  بهداشت  وزارت  واگیر  های  بیماری  مدیریت  مرکز  رییس 
پروتکل مربوطه در کمیته ملی واکسن، کمیته علمی کووید ۱۹ وزارت بهداشت و در 
داریم  انتظار  شد.  آغاز  سنی  گروه  این  واکسیناسیون  برنامه  کرونا،  ملی  ستاد  نهایت 
در  راحت  خیال  با  و  واکسینه شده  فرزندان شان  تا هرچه سریع تر  کنند  والدین کمک 

مدارس حاضر شوند.
وی تاکید کرد: بی شک برنامه واکسیناسیون افراد زیر ۱۲ سال و ادامه تحصیل آنان به صورت 

حضوری در ارتقای سطح تحصیلی دانش آموزان تاثیر بسزایی خواهد داشت.

»رئیس پلیس راهور ناجا« مطرح کرد:

۳۲ درصد کل وسایل نقلیه کشور 
فرسوده است

»»رئیس« مرکز مدیریت بیماری های واگیر وزارت بهداشت« اعلام کرد:

واکسیناسیون ۸ میلیون
 کودک زیر ۱۲ سال

بهداشت و سلامتحوادث و انتظامی

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا بویژه بسیجی »رضا انصاری« 
که 8 بهمن ۱۳۶۵ در عملیات کربلای ۵ »منطقه شلمچه« به مقام

 شامخ شهادت نائل و به برادر شهیدش علی انصاری پیوست را گرامی می دارد

»وزیر علوم« خبر داد:

آموزش حضوری تمامی دانشجویان از بهمن ماه آغاز می شود

آموزش

دکتر »محمد علی زلفی گل« - وزیر علوم- به آخرین تصمیم وزارت علوم برای تعیین نوع آموزش 
دانشجویان از نیم سال پیش رو اشاره کرد و گفت: بر اساس  آخرین جلسه ای که با روسای دانشگاهها 

داشتیم تاکید نمودم که حتماً این مراکز آماده بازگشایی  و آغاز آموزش حضوری  باشند و آموزش دانشجویان 
از بهمن ماه  به صورت حضوری برگزار شود.



روزنامه

3
پنج شنبه 7 بهمن 1400-  شماره 944

اجتماعی

بازار

با دستور »وزیر صمت«؛
قیمت گذاری اقلام اساسی

 وارد فاز سوم شد
روز سه شنبه فاز سوم تعیین قیمت محصولات به نرخ تولید 
کننده اجرایی شد. با دستور وزیر صمت مبنی بر درج قیمت 
تمام  از سوداگری ها،  برای جلوگیری  اجناس،  روی  کارخانه 
واحدهای تولیدکننده و واردکننده انواع حبوبات، ادویه جات، 
غلات، چای، دمنوش، قهوه، آجیل و خشکبار به صورت بسته بندی 
شده، فرآورده های پروتئینی، انواع غذاهای آماده و نیمه آماده، 
انواع کیک، کلوچه، بیسکوئیت، چیپس، پفک و موارد مشابه، 
لوازم خانگی، صوتی و تصویری به صورت کامل، لوازم یدکی خودرو 
)۵۱ قلم براساس فهرست پیوست( به درج قیمت تولیدکننده / 
واردکننده روی کالا با در نظر گرفتن مجموع هزینه ها و سود قانونی 
واحدهای تولیدی / وارداتی با احتساب مالیات بر ارزش افزوده 
شدند. بنابر آمار اعلامی در ابتدای سال قیمت مصوب هر کیلو 
مرغ ۲۴ هزار و ۹۰۰ تومان، قیمت هر شانه تخم مرغ ۲۴ هزار 
تومان، شقه گوسفندی ۱۲۵ هزار تومان، روغن حلب ۴.۵ کیلویی 

۵۱ هزار تومان برنج طارم ایرانی ۳۰ نا ۳۲ هزار تومان بوده است.
بررسی ها از سطح بازار نشان می دهد که قیمت هر کیلو مرغ 
۲۸ تا ۳۱ هزار تومان، شقه گوسفندی ۱۵۰ تا ۱۶۰ هزار تومان، برنج  
ایرانی۴۷ تا ۹۰ هزار تومان،  قند ۲۵ هزار تومان، شکر ۱۷ هزار تا 
۲۰ هزار تومان و هرشانه تخم مرغ ۵۰ تا ۵۵ هزار تومان بوده که 

نسبت به ابتدای سال چندبرابر رشد داشنه است.

اقتصاد کلان

»معاون اول رئیس جمهور« طی نامه ای سیاست های دولت 
در راستای حمایت از بورس را ابلاغ کرد. محمد مخبر معاون 
اول رئیس جمهور طی نامه ای به وزیر اقتصاد، وزیر صنعت، 

معدن و تجارت، وزیر نفت، سازمان برنامه و بودجه کشور 
و رئیس کل بانک مرکزی سیاست های حمایتی دولت 

از بورس را ابلاغ کرد، متن این نامه به شرح زیر است:
و دوم ستاد هماهنگی  تصمیمات جلسه چهل 

 05/11/1400 مـورخ  دولت  اقتصادی 
درخصـوص حمایت از بازار سرمایه 

ابلاغ  اجرا  جهت  ذیل  به شرح 
می گردد:

 ـاز زمان ابلاغ مصوبه، نرخ گاز   1
خوراک پتروشیمی ها براساس 
فرمول ابلاغی وزارت نفت و 

با اعمـال سقف نرخ گازی صادراتی )حداکثر پنجاه هزار ریال( 
تعیین می گردد. نرخ گاز  سوخت پتروشیمی ها پالایشگاه ها و 
صنایع پایین دستی، مجتمع های احیاء فولاد و مصارف 
مربوط به تأسـیسـات عمـومی پتروشیمی ها و 
پالایشگاه ها شامل برق، آب، اکسیژن و غیره 
معادل 40 درصـد نـرخ خـوراک گاز پتروشیمی ها 
)حداکثر بیست هزار ریال( و همچنین صنایع 
سیمان و سایر صنایع معادل 10 درصد نرخ 
تعیین  پتروشیمی ها  خوراک 

می گردد.
فرمول   1401 سال  در   ـ  2
حقوق  محاسبه  نحوه 
دولتی معادن تغییر پیدا 

نخواهد کرد.

3  ـوزارت امور اقتصادی و دارایی و سازمان برنامه و بودجه کشور 
مکلفنـد زمـان بـندی عرضه اوراق دولتی را به گونه ای تنظیم کنند 
که فروش اوراق مالی اسلامی نقدی در بازار سرمایه بدون لحاظ 
فروش به صندوق های با درآمد ثابت حداکثر معادل 550 درصد 

جریان نقدی ورودی بازار سرمایه در هرماه باشد.
 ـبانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران موظف است نرخ   4
تسعیر دارایی های ارزی بانک ها و مؤسسات اعتباری غیربانکی را 
حداقل معادل 90 درصد نرخ ارز سامانه نیما در شش ماه گذشته 
اعلام نماید. سازمان امور مالیاتی کشور مکلف است مالیات سود 
ناشی از تـسعیر دارایی های ارزی مذکور را بر مبنای نرخ اعلامی 

بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران محاسبه و اخذ نماید.
5  ـبا پیشنهاد بانک مرکزی مقرر گردید این بانک با مداخله فعال 
در بازار بین بانکی به گونه ای اقدام کند که میانگین ماهانه نرخ 

سود در بازار بین بانکی حداکثر 20 درصد باشد.

»احسان خاندوزی« -وزیر اقتصاد و امور دارایی- گفت: در 
راستای اجرایی شدن مصوباتی که پیشتر در ستاد اقتصادی 
دولت در حمایت از صنایع بورسی اتخاذ شده بود، دو اقدام 
صورت گرفت؛ اقدام نخست، مصوبه ای است که هیئت 
دولت به عنوان اصلاحیه لایحه بودجه 1401 تصویب کرد و 
به طور رسمی به مجلس شورای اسلامی ارسال خواهد شد و 
دوم ابلاغیه ای است که از طرف معاون اول رئیس جمهور 
به وزرای اقتصادی، رئیس بانک مرکزی، رئیس مرکز سازمان 

برنامه و بودجه و دستگاه های ذی ربط ابلاغ شد.

وزیر اقتصاد اضافه کرد: ابلاغیه دولت درباره سقف گذاری 
نرخ خوراک و نرخ سوخت است به طوری که این نرخ طی 
مدت اخیر به دلیل اینکه مناسبات بین المللی موجب شده 
بود قیمت هاب های جهانی تغییر پیدا کند، این نرخ برای 
پتروشیمی ها و پالایشگاهی های در کشور نیز افزایشی بسیار 
فراتر از حد متعارف داشت. او ادامه داد: دولت برای اینکه 
نشان دهد مسئله سودآوری صنایع و پیش بینی پذیری 
اقتصاد و سیاست های اقتصادی از اهمیت بالایی برخوردار 
است، سقف 5هزارتومانی را برای نرخ خوراک و سقف 2هزار 

تومان را برای نرخ سوخت مصوب کرد که با حفظ فرمول 
سابق، در هیچ زمانی قیمت ها از سقف 5هزار تومان برای 

خوراک و 2هزار تومان برای سوخت فراتر نخواهد رفت.
قیمت های حدود 7ـ8هزار  نسبت  به  اشاره  با  خاندوزی 
محاسبه  صنایع  برای  اخیر  هفته های  طی  که  تومانی 
می شود، تصریح کرد: نرخ گذاری دولت در مصوبه یادشده، 
کاهش بسیار شدیدی داشته است و پیامد های خوبی را 
برای سودآوری این صنایع در بازار سرمایه و در بخش های 

مختلف اقتصادی در پی خواهد داشت.

»معاون اول رئیس جمهور« اعلام کرد:

مصوبات مهم دولت در حمایت از بورس ابلاغ شد

»وزیر اقتصاد و امور دارایی« خبر داد:

۴۰هزار میلیارد تومان از منابع تبصره ۱۴ کم شد

نفت و انرژیصنعت راه و مسکن

بر اساس تکلیف وزیر راه و شهرسازی برای دستگاه های مجری طرح، باید به زودی 
عملیات اجرایی پروژه های طرح  نهضت ملی مسکن در شهرهای جدید و سایر 
شهرهای کشور با محوریت شرکت عمران شهرهای جدید و سازمان ملی زمین و 
مسکن، آغاز شود. »محمود محمودزاده« - معاون وزیر راه و شهرسازی - ضمن اشاره 
به موضوع مذکور گفته است: از پروژه های )نهضت ملی مسکن( که قبلا شروع شدند 
و عملیات اجرایی آنها در حال انجام است بخشی طی ماه های آتی قابلیت بهره برداری 
و تحویل به متقاضیان را خواهند داشت که با پیشرفت زمان جزئیات آن اعلام 
خواهد شد. وی همچنین از تصویب سند آمایش سرزمین برای نخستین بار خبر 
داد و توضیح داد: سند آمایش سرزمین در جلسات مشترک وزارت راه و شهرسازی 
و سازمان برنامه و بودجه تنظیم شده است. سند آمایش سرزمین سندی است که 
نظام توزیع جمعیت، اشتغال و فعالیت را برای آینده پیش بینی می کند و می تواند 
در نیازسنجی ها کمک موثری باشد. در این خصوص محمد مرتضوی ـ عضو  هیات 
مدیره کانون انبوه سازان ـ با بیان این که تا کنون بیشتر قراردادهای نهضت ملی مسکن 
با نهادهای عمومی مثل  بنیاد مسکن منعقد شده است، گفت: بنیاد مسکن انقلاب 
اسلامی و دیگر نهادها به دلیل ضرورت زمانی برای سرعت دادن به کارها در بخش 

محدودی از پروژه ورود کرده اند.

»مهدی اسلام پناه« - رئیس سازمان ملی استاندارد- گفت: چند روز پیش وعده 
دادیم که کیفیت خودرو های داخلی را تغییر دهیم، بر همین اساس 15 تکلیف 
قانونی جدید تعریف شد که هر کدام در بحث هایی نظیر عملکرد، ایمنی و کیفیت 
خودرو های داخلی مؤثر هستند و این تکالیف به امضای خودرو سازان و مسئولین 

وزارت صنعت، معدن و تجارت رسید.
وی گفت: خودرو سازان مکلف شدند که هر خودرویی که بیش از دو ماه در 
انبار ها و یا پارکینگ ها ماندگاری داشته باشد مجدد مورد بازرسی قرار دهند و تمام 
قطعات لاستیکی، پلیمری، شن زدگی، فرو رفتگی و یا آسیب های عوامل طبیعی 
قبل از تحویل به مصرف کننده ترمیم شوند. رئیس سازمان ملی استاندارد افزود: 
خودرو سازان مکلف شدند جهت اخذ تأییدیه های تطابق و نوع گواهی ها بلافاصله 
سازمان ملی استاندارد را در جریان تغییرات قرار دهند و مسئولیت این کار به عهده 
شخص مدیرعامل گروه خودرو سازی است. رئیس سازمان ملی استاندارد با اشاره 
به پیش فروش خودرو ها گفت: خودروسازان مکلف شدند قبل از هر نوع پیش 
فروش در خصوص کیفیت و مجوز انطباق تولید تأییدیه های لازم را از سازمان ملی 
استاندارد اخذ کنند و چنانچه قبل از اخذ مجوز تبلیغاتی برای پیش فروش انجام 

دهند حتماً پیش فروش آن ها تعلیق خواهد شد.

مرکز پژوهش های مجلس در گزارش تحلیل بخش حقیقی اقتصاد ایران، عملکرد 
6ماهه اول امسال و برآورد رشد اقتصادی سال 1400 را اعلام کرد. در گزارش مرکز 
پژوهش های مجلس آمده است: در حالی که رشد اقتصادی کشور از سال 1397 در 
دامنه منفی قرار گرفته بود، با شیوع ویروس کرونا در ماه های پایانی سال 1398، 
اقتصاد کشور متحمل شوک جدیدی شد و می توان بیان کرد عملکرد اقتصادی 
سال 1399 بیش از هر چیز متأثر از این شوک بوده  است. همه گیری ویروس کرونا 
بخش خدمات را بسیار بیشتر از سایر بخش ها تحت تأثیر قرار داد و همچنین 
آثار رفاهی آن نیز بسیار قابل توجه بود. با این حال تحقق رشد 7 درصدی گروه 
خدمات در سه ماهه اول سال 1400 بر اساس آمارهای منتشره از سوی بانک مرکزی 
و در شرایطی که ارزش افزوده این گروه در سه ماهه اول سال 1399 با کاهش 2.5 
درصدی مواجه شده بود، حاکی از بازیابی این بخش از اقتصاد از تبعات منفی 

شیوع ویروس کروناست.
همچنین، بر اساس آخرین شواهد از عملکرد اقتصاد ایران در 6ماهه اول سال 1400 
و روندهای قابل تحلیل تا پایان سال پیش بینی می شود بخش کشاورزی تحت تأثیر 
کاهش بارندگی با رشد منفی و بخش نفت خام و گاز طبیعی با توجه به رشد قابل 

توجه صادرات نفت خام با رشد مثبت مواجه شوند.

پیش فروش جدید خودروسازان منوط به 
اخذ تاییدیه سازمان ملی استاندارد شد

افزایش قابل توجه صادرات نفت خام 
رشد اقتصادی ایران را مثبت کرد

وزارت راه و شهرسازی: نهضت ملی 
مسکن در ماه های آینده افتتاح می شود

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »دکتر سید مهدی بهشتی شیرازی«
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد
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استان ها
افزایش  3۹5  درصدی  مبتلایان  کرونا طی 2 هفته

روند  ابتلا ی بیماران   کرونایی  طی  دو هفته   گذشته افزایش   قابل  توجهی  داشته و نسبت  به روز ۲۳  دی  که   تعداد  
مبتلایان  ۲۳۹۴ نفر  بود ، امروز به  عدد  ۱۱۸۵۱  نفر  رسیده است. روز چهارشنبه بعد از 47 روز، دوباره شهر قرمز به 

نقشه کرونایی شهرهای کشور اضافه شد و شهر اردکان یزد در وضعیت قرمز کرونایی قرار گرفت.

البرز

»معاون فرماندار فردیس« بر لزوم تأمین به موقع کالاهای 
اساسی مورد نیاز مردم، قیمت گذاری کالاها و نظارت و 
بازرسی بر واحدهای صنفی توسط دستگاه های ذیربط در 

شهرستان تاکید کرد. 
عمرانی  امور  و  برنامه ریزی  -معاون  پرویزی«  »بهزاد 
فرمانداری فردیس- در نشست تنظیم بازار این شهرستان، 
با تاکید بر لزوم تشدید طرح بازرسی و نظارت بر بازار شب 
عید، اظهار کرد: تأمین به موقع کالاهای اساسی مورد نیاز 
مردم، قیمت گذاری کالاها، حفظ حقوق مصرف کنندگان 
و نظارت و بازرسی بر واحدهای صنفی از جمله مهمترین 

وظایف اعضای ستاد تنظیم بازار است که باید در ایام 
پایانی سال بیش از پیش مورد توجه قرار گیرد.

وی بر لزوم ارائه عملکرد دستگاه های عضو ستاد تنظیم 
بازار در خصوص نظارت بر بازار بصورت مستمر به دبیرخانه 

دستگاه های  مدیران  از  و  کرد  تاکید  کارگروه 
مربوطه خواست با کنترل قیمت ها از طریق 
حفظ  راستای  در  بازرسی  و  نظارت  تشدید 

حقوق مصرف کنندگان حرکت کنند. 
 ۲۵۸ انجام   از  فردیس  فرماندار  معاون 

مورد بازرسی در سطح شهرستان 
در طول یک ماه گذشته خبر 

به  توجه  با  گفت:  و  داد 
اینکه نظارت بر بازار بویژه 

بر  غذایی  مواد  حوزه  در 
کشاورزی  جهاد  عهده 
بازرسان  گرفته،  قرار 
جهاد کشاورزی پس 
موظفند  بازرسی،  از 

شکایات را در  سامانه یکپارچه مدیریت بازرسی )سیمبا( 
ثبت کنند که تعزیرات حکومتی بر اساس این گزارشات به 
تخلفات رسیدگی می کند. در این راستا از ابتدای دی ماه تا 
کنون ۷۵ مورد شکایت در سامانه سیمبا ثبت شده است.

وی در بخش دیگری در خصوص اقلام اساسی تنظیم 
بازار شب عید در شهرستان فردیس، گفت: میزان 
اقلام مورد نیازشهرستان بر اساس آمار ارائه شده 
از سوی دستگاه ها مشخص شده است اما میزان 
سهمیه در هر یک از اقلام   توسط اداره کل  
جهاد کشاورزی استان اعلام می شود که  
به  و  نشده  اعلام  دقیقی  آمار  هنوز 

زودی مشخص خواهد شد.
می کنیم  تلاش  گفت:  پرویزی 
مورد  بازاری  تنظیم  اقلام  میزان 
نیاز شهرستان را جذب و شرایط 
توزیع عادلانه در سطح شهرستان 
را  کم برخوردار  مناطق  در  بویژه 

فراهم کنیم.

»محمد آئینی« - معاون وزیر راه و شهرسازی- در حاشیه آغاز 
عملیات احداث پروژه ۷۴ واحدی احیای بافت های فرسوده استان 
البرز اظهار کرد: براساس آخرین آمار مستند ستاد ملی بازآفرینی 
شهری، در مجموع ۱۸۳ هزار هکتار و بیش از دو هزار محله به 
عنوان هدف محلات بازآفرینی شهری شناسایی شده است. به 

دلیل حجم وسیع این محلات و تعداد بالای خانوارهایی که در 
این محلات زندگی می کنند، دولت و شهرداری ها این  اراده  را 
دارند که از توان مردم برای بازآفرینی محلات هدف استفاده کنند. 
وی ادامه داد: در این راستا بخش همه دستگاه های درگیر با این 
طرح باید پای کار بیایند تا بتوانند به بخش خصوصی و مردم 

برای بازآفرینی محلات هدف کمک کنند. بر این اساس به دنبال 
تعیین بسته تشویقی جامعی هستیم تا بتوانیم سرمایه گذاران 
را برای ورود به این حوزه تشویق کنیم. از صاحبان واحدهایی که 
در محدوده بافت فرسوده قرار دارند انتظاری جز این نمی رود که 

ملک خود را در اختیار بخش خصوصی قرار دهند.

»معاون فرماندار فردیس« در نشست تنظیم بازار این شهرستان مطرح کرد:

تشدید نظارت بر بازار شب عید در فردیس

خراسان جنوبیکرمانشاه اردبیل

»احمد وحیدی« -وزیر کشور- در حاشیه بازدید از مناطق برف گیر شهرستان اردبیل گفت: 
این سفر به منظور بررسی وضعیت موجود و ساماندهی بهتر مسائل و رسیدگی به 

وضعیت موجود در راستای خدمت رسانی به مردم انجام گرفت.
وزیر کشور با قدردانی از تلاش های مردم و مسئولین در حل مشکلات موجود در بحران 
اخیر گفت: خوشبختانه با اقدام به موقع  نیروهای دستگاه های اجرایی و مردم  برق، 
تلفن ،آب و گاز برقرار بود و در این مدت شاهد قطع انرژی در استان نبودیم که این 

موضوع بسیار مهم و حیاتی است.
وی به نجات بیماران در مناطق صعب العبور نیز اشاره کرد و گفت: با کمک نیروهایی 
امدادی هلال احمر و دانشگاه علوم پزشکی، خدمات مناسبی در این راستا به محصور 

شدگان در برف و کولاک انجام گرفت.
وزیر کشور از تلاش های سپاه پاسداران برای برف روبی معابر و بازگشایی جاده ها نیز 
قدردانی کرد و گفت:خوشبختانه با هوشیاری و همدلی مردم و مسئولان، آسیب جدی 
به کسی در بحران اخیر وارد نشد و این موجب خوشحالی مضاعف در کنار نزول رحمت 

الهی برای منطقه است.
وحیدی به مشکلات زیر ساختی و امکانات لازم برای مواقع بحرانی نیز اشاره کرد و گفت: 

در اولین فرصت نسبت به تامین تجهیزات و امکانات لازم اقدام خواهد شد.

»کیوان کاشفی« - رئیس اتاق بازرگانی کرمانشاه- هدف صادراتی که برای سال 
۱۴۰۰ استان کرمانشاه از سهمیه ۴۵ میلیارد دلاری کشور در نظر گرفته شده را ۲ 
میلیارد و ۸۵۳ میلیون دلار برآورد کرد و یادآور شد: در ۹ ماه سپری شده از سال 
جاری با ثبت رقم ۲ میلیارد و ۱۱۵ میلیون دلار صادرات، ۷۴ درصد هدفگذاری در 
نظر گرفته شده را محقق کردیم. اگر میعانات گازی را هم محاسبه کنیم ۹۸ درصد 

سهمیه صادرات سال ۱۴۰۰ استان کرمانشاه محقق شده است.
رئیس اتاق بازرگانی کرمانشاه پیش بینی کرد تا پایان سال سهمیه  ۲ میلیارد و 
۸۵۳ میلیون دلاری صادرات استان را به همت تلاش تجار و تولیدکنندگان استان 
محقق کنیم و عنوان کرد: اگر برخی زیرساخت ها در استان فراهم شود می توانیم 

برای سال ۱۴۰۱ به رقم صادرات سه میلیارد دلار هم برسیم.
کاشفی زیرساخت های مرزی مانند سومار و خصوصا جاده دسترسی این مرز را از 
مهمترین این موارد برشمرد که بهبود آن می تواند کمک شایانی به توسعه صادرات 
استان بکند. وی با اشاره به تحلیل سازمان توسعه تجارت از وضعیت صادرات 
غیرنفتی ۹ ماهه امسال کشور، گفت: برای سال ۱۴۰۰ حدود ۴۵ میلیارد دلار 
صادرات غیرنفتی در کل کشور هدفگذاری شده که خوشبختانه تا پایان ۹ ماهه 

امسال ۷۷.۵ درصد آن محقق شده است.

»احمد خرم« -رئیس سازمان نظام مهندسی ساختمان کشور- از اصلاح کمیسیون 
ماده ۱۰۰ شهرداری ها پس از ۴۳ سال خبر داد و گفت: کمیته تخصصی بومی سازی 
مسکن متناسب با فرهنگ مردم و کویری بودن منطقه در سازمان نظام مهندسی 

ساختمان خراسان  جنوبی راه اندازی شود.
خرم در سفر به خراسان جنوبی و در نشست نقش نظام مهندسی در ساختمان و 
سازمان شهری از این سازمان بعنوان موسسه  غیر دولتی و غیرانتفاعی و بزرگترین 
سمن کشور و قاره آسیا یاد کرد و افزود: نزدیک ۶۰۰ هزار نفر مهندس در حوزه عمران 

و شهرسازی عضو این سازمان هستند.
وی گفت: جلب مشارکت حرفه ای در اجرای طرح های توسعه ای کشور، سازماندهی 
و نظارت بر ساخت و سازهای شهری، آموزش های مهارتی منطبق بر مسائل فنی  
و اجرائی به فارغ التحصیلان دانشگاهی از مهمترین اهداف سازمانی این موسسه 

است.
ناهماهنگی  کرد:  خاطرنشان  کشور   ساختمان  مهندسی  نظام  سازمان  رئیس 
مجریان  عدم حضور  و  قانونی  زیرساخت های  وجود  عدم  دولتی،  دستگاههای 
ذی صلاح در اجرای طرح های عمرانی از مهم ترین چالش های پیش روی سازمان 

نظام مهندسی می باشد.

۲ میلیارد و ۱۱۵ میلیون دلار کالا 
امسال از کرمانشاه صادر شد

اصلاح کمیسیون ماده ۱۰۰ 
شهرداری ها پس از ۴۳ سال

باید برای مقابله با بحران های
 احتمالی همواره آماده بود

البرز

»معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی البرز«:
نهم بهمن ماه؛ زمانِ آغاز 

واکسیناسیون کودکان ۹ تا 12 سال 
دکتر »شهاب مستوفی« -معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی 
البرز- با اعلام این خبر که، تزریق واکسن کرونا برای کودکان ۹ تا 
۱۲ سال از ۹ بهمن ماه در استان البرز آغاز می شود، خاطر نشان 
کرد: »واکسن های مورد استفاده برای این گروه سنی به تایید 
کمیته علمی ستاد ملی کرونا، »سینوفارم« و »پاستوکووک« 

می باشد.«
وی در ادامه افزود: »از روز شنبه، ۹ بهمن ماه کلیه پایگاه های 
تجمیعی و مراکز بهداشتِ مجری واکسیناسیون کووید ۱۹ در 
سراسر استان البرز، پذیرای کودکان ۹ تا ۱۲ ساله استان می باشند. 
واکسن کرونا برای کودکان غیرایرانی نیز در این گروه سنی تامین 

شده است.«
معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی البرز ادامه داد: با توجه 
به نتایج تحقیقات و اطلاعات موجود، سویه امُیکرون می تواند 
برای کودکان نیز خطرناک باشد و سلامتی کودکان و نوجوانان 

را تهدید کند. 
معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی البرز در پایان از کلیه 
والدین، درخواست کرد تا بمنظور ارتقاء ایمنی کودکان، در اولین 
فرصت جهت واکسینه کردن کودکان بالای ۹ سال خود به 

»معاون وزیر راه و شهرسازی« خبر داد:پایگاه های تجمیعی واکسیناسیون مراجعه کنند.

۱۸۳ هزار هکتار بافت فرسوده در کشور شناسایی شده است

مریم آقانوری

  خبرنگار
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فرهنگی

دیالوگ

مجله ورایتی در یک مجموعه جدید تحت عنوان سفر من 
به اسکار )My Journey to the Oscars( با کارگردانانی که 
فیلمشان به فهرست کوتاه اسکار بهترین فیلم بین المللی 
راه یافته، درباره مسیری که تا اسکار پشت سر گذاشته و 
آنچه تاکنون یاد گرفته اند، گفت وگو می کند. این مجله 
آمریکایی در همین راستا گفت وگوی جدیدی با »اصغر 
فرهادی« کارگردان مطرح ایرانی انجام داده که در ادامه 

می خوانید:
ایران  کشورتان  نماینده  آمریکایی  جایزه  یک  در  شما 
در  را  شما  مساله  این  گذشته  سال های  در  هستید. 
موقعیت هایی قرار داده که هیچ ارتباطی با فیلم هایتان 
نداشت. شما در سال ۲۰۱۷ تصمیم گرفتید در اعتراض به 
فرمان منع مسافرتی دونالد ترامپ علیه شهروندان ایران و 
چند کشور مسلمان دیگر در مراسم اسکار شرکت نکنید. از 
این که به عنوان نماینده ایران در موقعیت های دشوار این 

چنینی قرار می گیرید، چه حسی دارید؟
من خودم را بیش از هر چیزی یک فیلمساز می دانم و 
سعی می کنم روی فیلم هایی که می سازم تمرکز کنم. در 
گذشته چیزهایی خارج از دنیای سینما اتفاق افتاد اما 
همیشه سعی می کنم اطمینان حاصل کنم که فیلمم 
تحت الشعاع این چیزها قرار نگیرد و مردم فیلم هایم 
را بدون هیچ پیش فرضی تماشا کنند. اما این را هم 
وقتی  و  که من همچنین یک شهروند هستم  بگویم 
اتفاقی می افتد به عنوان یک شهروند به آن واکنش نشان 
می دهم. اگر این اتفاق مردم کشورم را خوشحال کند، مرا 
نیز خوشحال می کند. این مساله را بعد از بردن دو اسکار 
تجربه کردم. مردم در داخل ایران خیلی خوشحال بودند 
و این یکی از موهبت های زندگی من بوده است، یکی از 

شادترین لحظات عمرم.   
بعد از برد دو اسکار، رسیدن به فهرست کوتاه جایزه اسکار 

بهترین فیلم بین المللی برای شما چه معنایی دارد؟
این که قهرمان تا این مرحله رسیده مخاطب را ترغیب 
می کند این فیلم را ببیند. بنابراین دامنه مخاطبان فیلم را 

در سراسر جهان گسترش می دهد.
شبکه های اجتماعی نقش مهمی در روایت قهرمان بازی 
می کند، آیا فکر می کنید این همان بعدی است که به 
مخاطبان جهانی کمک می کند با این فیلم ارتباط برقرار 

کنند؟
شبکه های  حول  فیلم  زیرداستان های  از  یکی  بله، 
اجتماعی می گردد. من به هر کشوری که رفتم این یکی 
از موضوعاتی بود که مردم درباره اش حرف می زدند. این 
نشان می دهد شبکه های اجتماعی این روزها جزئی از 

زندگی همه افراد است.
با این که فیلم شما به فهرست کوتاه جایزه اسکار برای 
بهترین فیلم بین المللی راه یافت اما شاخه بهترین فیلم 
فیلم های  از وجود  تاریخ معمولا  در طول  اسکار  جوایز 
غیرانگلیسی زبان خالی بوده است. انگل )۲۰۱۹( اولین 
برنده غیرانگلیسی زبان این جایزه در تاریخ بود. آیا فکر 
می کنید فیلم های بین المللی در صحنه رسانه ها و محافل 
نقد سینمایی آمریکا به انزوا کشیده شده اند؟ اگر اینطور 
در فصل جوایز  را  روند  این  که  راهی هست  آیا  است، 

سینمایی اصلاح کنیم؟  
اساسا از آنجایی که این روزها روز به روز به تعداد اعضای 
روی  تمرکز  می  شود،  افزوده  اسکار  کمیته  بین المللی 
فیلم های بین المللی نیز روبه افزایش است. هرساله تعداد 
اعضای بین المللی که برای جوایز اسکار حق رای دارند 

اضافه می شود و این مساله تمرکز بیشتری را متوجه 
فیلم های بین المللی کرده است. یکی دیگر از نشانه های 
پیشرفت نیز این است که نام این شاخه از جوایز اسکار 
بین المللی  فیلم  بهترین  به  خارجی  فیلم  بهترین  از 
تغییر کرد. همه این ها کمک می کند توجهات به سمت 

فیلم های غیرآمریکایی جلب شود.
وقتی از مخاطبان غربی می خواهید یک فیلم بلند بین 
المللی را تماشا کنند معمولا روی مدت زمان فیلم تمرکز 
فیلم های  معمولا  منتقدان  دیگر،  عبارت  به  می کنند. 

اما خارجی را به علت طولانی بودن نکوهش  می کنند 
فیلم انتقام جویان: پایان بازی 

سه ساعت است و طرفداران 
مارول  سینمایی  دنیای 

طولانی  اگر  می گویند 
نگاهش  بود  هم  تر 

می کردند. آیا این به 
منصفانه  شما  نظر 

است؟
به نظرم کیفیت فیلم 

از مدت زمان آن مهمتر 
است. اگر یک فیلم جالب 

باشد به مدت زمان آن توجه 
یک  اوقات  گاهی  نمی کنیم. 

دقیقه ای   ۲۰ تا   ۱۵ کوتاه  فیلم 
به  طولانی تر  برایمان  و  می بینیم 

نظر می رسد. فکر نمی کنم در ارتباط 
برقرار کردن با مخاطب مهمترین بعد 
یک فیلم الزاما مدت زمان آن باشد. 

اگرچه مخاطبان به طور کلی فیلم هایی را دوست دارند 
که ریتم تندی داشته باشند با این حال اعتقاد دارم که 
نمی توانیم بگوییم مدت زمان یک فیلم تنها عاملی است 
که به شما می گوید آیا با مخاطبش ارتباط برقرار خواهد 

کرد یا نه.
اروپایی  کشورهای  به  خود  تاریخ  در  )اسکار(  آکادمی 
ارجحیت داده است تا جایی که تعداد اسکارهایی که به 
ایتالیا و فرانسه رسیده سه برابر کشوری مثل ژاپن است. 
ایران به لطف شما میانگین خوبی دارد. با این وجود آیا 
باید تنوع اسکار را با فیلم هایی از سراسر جهان افزایش 

داد؟ 
فکر می کنم همین حالا نیز این اتفاق در حال روی 
دادن است و کشورهای بیشتری به سمت این 
سال  چند  ظرف  معتقدم  حرکتند.  در  هدف 
آینده شاخه بهترین فیلم بین المللی به یکی 
از ستون های اسکار تبدیل خواهد شد. این 
نیز  فیلم ها  کیفیت  بالارفتن  به  مساله 
یک  که  این  سوای  اما  می کند.  کمک 
فیلم مال کدام کشور است، فکر می کنم 
تعیین  که  است  فیلم  آن  کیفیت  این 
ماندگار  سینما  تاریخ  در  می کند 

خواهد شد یا نه.

»اصغر فرهادی« در گفت وگو با ورایتی مطرح کرد:

شادی مردم ایران از بردن اسکار از موهبت های زندگی من است

کشور در شاخه بالا رونده موج »امُیکرون«
دبیر کمیته اپیدمیولوژی مقابله با کووید-۱۹ اعلام کرد: فعلا در شاخه بالا رونده موج امیکرون قرار داریم و بروز 
مجدد مرگ های سه رقمی کرونایی دور از انتظار نیست، ایرادی که شاخص رنگ بندی کرونایی شهرها دارد، این 
است که ممکن است دیر به ما هشدار دهد، اما نکته مثبتش این است که هشداری که می دهد، کاذب نیست. 

سینما و تئاتر

تالار وحدت، مجموعه تئاتر شهر )سالن اصلی، چارسو، سایه، قشقایی(، تماشاخانه 
ایرانشهر)سالن استاد سمندریان و سالن استاد ناظرزاده کرمانی(، سالن اصلی تئاتر مولوی 
و تالار حافظ  از مراکزی هستند که به اجرای نمایش های جشنواره اختصاص پیدا کردند. 
از چهارشنبه ۲۰ بهمن ماه اجرای 12 اثر در بخش رادیو تئاتر جشنواره در تالار استاد 
عزت الله انتظامی خانه هنرمندان ایران آغاز می شود و تا شنبه ۲۳ بهمن ادامه پیدا خواهد 
کرد. هر روز سه رادیو تئاتر در ساعات ۱۶، ۱۸:۱۵ و ۲۰ در این تالار به اجرا درخواهد آمد. 
چهارشنبه بیستم بهمن نمایش های »معمای شام« به کارگردانی محمدرادمهر ساعت ۱۵، 
»راه حل« به کارگردان پیام نوروزی ساعت ۱۸:۱۵، »قاصد روزان ابری« به کارگردان میثم 

کریمی ساعت ۲۰  اجرا می شوند.
پنج شنبه بیست و یکم بهمن نمایش های »زخمه رباب« به کارگردانی محمدعلی 
یاری ساعت ۱۵ ، »حدیث بی قراری لیلا« به کارگردانی مبین بوی افراز ساعت ۱۸:۱۵، 
»کمدی کافه« به کارگردانی پیمان قریب پناه و بهرام سروری نژاد ساعت ۲۰ اجرا خواهد 

شد.
جمعه بیست و دوم بهمن نمایش های »ساندی« به کارگردانی هانیه پیرامی ساعت 
۱۵، »سووشون«  به کارگردانی آرش جمال الدینی ساعت ۱۸:۱۵، »راه بندان« به کارگردانی 

سولماز ملکی ساعت ۲۰ اجرا می شوند.

فهرست داوران بخش رقابتی هفتاد و دومین جشنواره بین المللی فیلم برلین اعلام شد. 
امسال »ام. نایت شامالان« سینماگر هندی-آمریکایی به عنوان رئیس هیات داوران هفتاد و 
دومین جشنواره بین الملل فیلم برلین انتخاب شده است و در کنار او »کریم آینوز« کارگردان 
برزیلی-الجزایری، »سعید بن سعید« تهیه کننده فرانسوی-تونسی، »آنا زهره آناخید« سینماگر 
آلمانی، »تسیتسی دانگارمبگا« نویسنده و کارگردان اهل کشور زیمباوه، »ریوسوکه هاماگوچی« 
کارگردان ژاپنی و »کانی نیلسن« بازیگر دانمارکی دیگر اعضای هیات داوران بخش اصلی 

جشنواره برلین را تشکیل می دهند. 
هیات داوران بخش رقابتی اصلی جشنواره برلین ۱۸ فیلم  انتخاب شده در این بخش را برای 
اعطای جایزه خرس طلای بهترین فیلم، خرس نقره ای جایزه بزرگ هیات داوران و همچنین 
جوایز خرس نقره ای بهترین کارگردانی، جایزه هیات داوران، بازیگر نقش اصلی، نقش مکمل، 

فیلمنامه و دستاورد هنری داوری خواهند کرد.
همچنین حامد سلیمان زاده فیلمساز ایرانی نیز یکی از داوران جایزه فیپرشی جشنواره فیلم 
برلین است. هیات داوران انجمن بین المللی منتقدان فیلم )فیپرشی( فیلم های بخش مسابقه 
اصلی، مواجهه، پانوراما و فروم جشنواره را داوری می کنند و در هر بخش یک فیلم را به عنوان 
برگزیده انتخاب خواهند کرد. شایان ذکر است؛ هفتاد و دومین جشنواره فیلم برلین از ۱۰ تا ۲۰ 

فوریه )۲۱ بهمن تا ۱ اسفند( به صورت حضوری برگزار می شود.

آکادمی فنون و هنرهای سینمایی فرانسه فهرست نامزدهای جوایز سالانه سزار را 
لحظاتی پیش اعلام کرد و فیلم »متری شیش و نیم« ساخته سعید روستایی در شاخه 

بهترین فیلم خارجی )غیر فرانسوی زبان( این رویداد معتبر، نامزد دریافت جایزه شد. 
 »متری شیش و نیم« در کنار فیلم های »کوپه شماره ۶« ساخته »یوهو کاسمانن«، 
»ماشین منو بران« ساخته »ریوسوکه هاماگوچی«، »اولاین گاو« از »کلی رایکارد«، 
»بدترین آدم دنیا« به کارگردانی »یوآخیم تریه«، »مادران موازی« ساخته »پدرو آمادوار« 
و »پدر« از »فلورین زلر« برای کسب جایزه بهترین فیلم خارجی جوایز سزار ۲۰۲۲ رقابت 

می کنند. 
»متری شیش و نیم« به کارگردانی سعید روستایی از سوی کمپانی )Wild Bunch(  و 
از تاریخ ۲۱ جولای ۲۰۲۱ در فرانسه اکران شد و با استقبال خوب منتقدان و مخاطبان 
فرانسوی به فروش ۱.۳ میلیون دلاری در این کشور دست یافت. مراسم اعطای جوایز 
چهل و هفتمین دوره جوایز سینمایی سزار روز ۲۵ فوریه )۶ اسفند( در پاریس برگزار 
می شود.  سینمای ایران پیش از این یک بار در سال ۲۰۱۲ با فیلم »جدایی« موفق به 
کسب جایزه سزار بهترین فیلم خارجی شده است. همچنین داریوش خنجی برای 
فیلمبرداری »شهر کودکان گمشده« ساخته »ژان-پیر ژونه« و »مارک راکو« در سال ۱۹۹۶ 
و فیلمبرداری »عشق« ساخته »میشل هانکه« در سال ۲۰۱۳ نامزد کسب این جایزه شد. 

داوران جشنواره فیلم برلین
 معرفی شدند

»متری شیش و نیم« نامزد اسکار 
سینمای فرانسه شد

از اعلام سالن های میزبان تا برنامه 
های رادیو تئاتر
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ورزشی
اسکوچیچ پس از دعوت از کنعانی زادگان: اصول اخلاقی برای من و تیم اهمیت زیادی دارد!

سرمربی تیم ملی گفت: اصول اخلاقی برای من و تیم اهمیت زیادی دارد و اگر چیزی باشد که در زندگی من 
اهمیت دارد اخلاق است. ما باید خیلی مراقب باشیم چرا که نماینده یک کشور هستیم و من اصلا موافق این 
کارها نیستم چرا که اخلاق دور از شانی است. اما هنوز مدرکی درباره قطعیت این اتفاق دست ما نرسیده و 

کمیته اخلاق باید تصمیم نهایی را بگیرد.

دیدگاه

زمان به سرعت درحال گذر است؛

هادی ساعی-وزارت ورزش؛ 
معما یا تعمد!؟

با گذشت نزدیک به یک ماه از 
تکواندو  فدراسیون  انتخابات 
و انتخاب »هادی ساعی« به 
ریاست این فدراسیون و پایان 
سیدمحمد  ساله   21 سلطه 
پولادگر، حال خانواده تکوانده 
با نگرانی از صادر نشدن حکم 
ریاست هادی ساعی، منتظر 
ببینند  تا  و جوانان هستند  وزارت ورزش  از سوی  واکنشی 

وزارتی ها در این موردِ بخصوص، چه تصمیمی خواهند گرفت.
در حالی که هادی ساعی طبق اساسنامه فدراسیون ها از 56 رای 
مجمع،  29 رای را کسب کرده تا دقیقا نصف به اضافه یک یا 
حد نصاب را برای کرسی ریاست فدراسیون بدست آورد، اکنون 
جریانی که با آمدن هادی ساعی برای همیشه دستشان از منافع 
سرشار فدراسیون کوتاه می شود، با ایجاد شک و شبهه در تلاشند 
تا انتخابات را ابطال و دوباره مجمع را تشکیل دهند شاید در 
این چند صباح اتفاق دیگری بیفتد و آن ها همچنان از این آش 

پر روغن متنعم شوند!
اما در حالی که »چو« -ریاست جهانی فدراسیون تکواندو- انتخاب 
هادی ساعی را تبریک گفته و در روز انتخابات هم صورتجلسه 
صحت انتخابات را همه اعضای مجمع امضاء کرده اند، حال 
به خواسته عده ای  تن  و جوانان  ورزش  وزارت  آیا  دید  باید 
منفعت طلب می دهد و آبروی خود را در یک کفه ترازو می گذارد، 
یا از قانون و عرف تمکین می کند و فرصت طلایی را از تکواندو 

نمی گیرد!
از طرفی عده ای خوش نشین در فدراسیون تکواندو بی توجه به 
اینکه فدراسیون صاحب دارد و آن ها موقتی هستند و نمی توانند 
برگزاری  از  خونسردی  با  چنان  کنند،  مدت  دراز  برنامه ریزی 
سخن  و...  تیم ملی  اردوهای  تشکیل  و  آموزشی  دوره های 
می گویند که انگار پشت شان قرص و محکم است و می دانند 

که به این زودی ها حکم ریاست هادی ساعی صادر نمی شود.
و اما روی سخن  ما با جناب سجادی است که هر روز که بگذرد 
به ضرر تکواندو تمام می شود، چرا که بازی های آسیایی در پیش 
است و آنقدر کارِ عقب افتاده در فدراسیون هست، که همین 
امروز هم هادی شروع کند، باید مدت زمان مدیدی مشغول 
هموار کردن دست اندازهای موجود باشد. بودجه های باقی مانده 
فدراسیون را نفرات موقت در حال هزینه کردن هستند و یقینا 
یک فدراسیون خشک و خالی تحویل هادی ساعی خواهد شد و 

دود این ندانم کاری ها به چشم تکواندو خواهد رفت.
حرف آخر؛ جناب دکتر سجادی! اگر انتخابات محل سوال و 
تشکیک دارد، پس با مستندات قانونی زودتر آن را ابطال کنید 
تا زمان را از دست ندهیم که همه شواهد حاکی از انتخابات 
قانونی و انتخاب قانونمند هادی ساعی خبر می دهد، در غیر 
اینصورت این همه تعلل برای چیست؟ ضمنا اگر بخواهیم برای 
فدراسیون یک رییس انتخاب کنیم و صدبار دیگر هم مجمع 

برگزار کنیم آیا شایسته تر از هادی ساعی برای این مهم داریم؟
شاید نام بردن از افرادی مثل رضا مهماندوست که با آمدن هادی 
ساعی حضورش در کادر فنی تیم ملی مسجل به نظر می رسد 
برای برخی ها گران تمام شده و آن ها نمی خواهند حلقه بزرگان 
کاربلد جمع شود و تکواندوی ایران از حصار تفکرات تکراری و 
افراد محدود و ناکارآمد خارج شود. باری؛ اینها را مردم از چشم 

شما می بینند آقای دکتر سجادی!

توپ و تور

از تجربیات بزرگان و پیشکسوتان والیبال استان اصفهان 
در کجا باید استفاده کرد؟ با در پیش بودن مجمع عمومی 
انتخابات هیاتُ والیبال استان اصفهان، نگارنده با توجه به 
شرایط نامناسب و نامساعد والیبال دیار زاینده رود با چند تن 
از پیشکسوتان والیبال نصف جهان از جمله استاد محمدعلی 
عقیق چهره شاخص دهه ۵۰ والیبال که از مشاوران ارشد 
مرحوم حاج آقا یزدانی خرم بوده و همچنین استاد جواد 
پرورش دیگر چهره ماندگار ورزش استان بویژه والیبال، که 
سابقه عضویت در تیم منتخب استان اصفهان و تیم ملی 
امید، ریاست اداره تربیت بدنی لنجان )زرین شهر( و بیش 
از ۲۲ سال پست بسیار حساس و کلیدی معاونت توسعه 
ورزش و قائم مقام اداره کل تربیت بدنی) ورزش و جوانان( 
را در کارنامه بسیار درخشان خود دارد گفتگو داشتم و در 
مورد انتخاب فرد شایسته ای برای احراز پست رئیس هیاتُ 
والیبال استان ساعت ها به مذاکره و بحث و بررسی پرداختم، 

که ماحصل این گفتگوها در ادامه تقدیم خواهد شد. 
مقدمتاً باید اذعان کنم که والیبال اصفهان در سال های دور 
و در دو دهه ۴۰ و ۵۰ در مسابقات قهرمانی کشور، جام 
پاسارگاد سرآمد تیم های استان ها بود و برای کسب مقام 
قهرمانی همواره جدال سختی با تیم تهران داشته که از وجود 
بازیکنان تیم ملی سود می برده است. در دهه ۷۰ اوایل دهه 
۸۰ هم با تیم ذوب آهن جزو سه تیم لیگ برتر بوده مضاف 
براینکه در رده های سنی پایه بخصوص در نوجوانان، جوانان 
و امید حرف های زیادی برای گفتن داشته است و در کار 
زیربنائی روُسای گذشته هیاتُ والیبال خدمات ارزشمندی را 

به جامعه والیبال داشتند.
در سال های اخیر والیبال اصفهان اگرچه در بخش دختران 
و بانوان به موفقیت های بزرگی دست پیدا کرده است اما 
در بخش پسران دوران بدی را پشت سر نهاده و نه تنها کار 
زیربنائی صورت نگرفته که در برگزاری مسابقات قهرمانی 
استان و لیگ استانی در رده های مختلف سنی هم غافل 

مانده است!
قصد پرداختن به جزئیات بحران در والیبال استان اصفهان 
که کراراً به آنها اشاره داشتم، را ندارم ولی برای انتخاب فرد 
شایسته ای که بتواند والیبال مردان اصفهان را متحول کند و 

از کما در بیاورد از بزرگان و پیشکسوتان والیبال درخواست 
کمک کردم تاچاره ای بيانديشند و با حضور مدیری باکفایت 
افق روشنی را پیش روی والیبال این استان پهناور که سرشار 
از پتانسیل بالایی برخوردار  از استعدادهای ناب است و 

می باشد ترسیم کنند.
متأسفانه با قانون جدید و دستورالعمل  وزارت ورزش مبنی بر 
خصوصی سازی فدراسیون ها و به تبع آن هیاتُ های ورزشی 
استان ها، کمتر کسی حاضر به قبول مسئولیت مدیریت 
در هیاتُ های والیبال در مراکز استانهاست!  منتها حال که 
قانون منع بکارگیری بازنشستگان ملغی شده است، چه بهتر 
که از وجود پیشکسوتان باتجربه در راسُ هیاتُ های ورزشی 
استان ها استفاده شود که از وجاهت و جایگاه رفیعی در بین 

جامعه ورزش برخوردارند. 
اساتید گرانقدر و فرهیخته والیبال با کوله باری از تجربه 
معتقدند که برای رهایی از شرایط کنونی و تهیه منابع مالی 
هیاتُ های ورزشی و از آنجمله هیاتُ والیبال استان اصفهان 
به افراد با نفوذ در ارگان های مختلف دولتی به ویژه نهادهای 
امنیتی و سپاه نیاز دارد تا با استفاده از وجود دبیری کاربلد و 
مشاوری آشنا به دانش روز والیبال، شرایط را بهبود ببخشند 
و زمینه ای برای رشد و توسعه والیبال و بازگشت به روزهای 

طلایی را فراهم سازند.
این مذاکرات بهانه ای شد تا در این برهه یادی بکنیم از 

توسعه  معاون  پوش،  ملی  و  قدیمی  بازیکن 
ورزش قهرمانی و رئیس سابق هیاتُ والیبال 

استان که در سخت ترین شرایط با کمترین 
امکانات، بیشترین خدمات را به جامعه 
بدنسازی،  والیبال،  هیاتُ های  و  ورزش 
پرورش اندام و پاورلیفتینک نصف جهان 

داشته است.
می توان  ایران  سرتاسر  در  را  کسی  کمتر 

یافت که دستی در والیبال کشور داشته باشد 
و استاد پرورش را نشناسد. جواد پرورش متولد 

سال ۱۳۲۶ پس از کسب دیپلم از دبیرستان 
ادب اصفهان در سال ۱۳۴۴، 

وارد دانشگاه اصفهان 
شد و در سال ۱۳۴۹ 
در رشته کارشناسی 
اجتماعی  علوم 
لتحصیل  غ ا ر فا
از  پس  او  شد. 
دوره  گذراندن 
مقدس  خدمت 
درجه  با  سربازی 

ستوان دومی از ۱/ ۱۱/ ۱۳۵۱ به استخدام رسمی سازمان 
تربیت بدنی درآمد و تا اواسط سال ۵۹ بعنوان رئیس اداره 
تربیت بدنی لنجان و سپس تا سال ۱۳۸۰ در پست معاونت 
و قائم مقام اداره کل تربیت بدنی استان اصفهان منشاء 
خدمات ارزشمندی شد و در سال ۱۳۸۱ با عنوان بازنشسته 
نمونه کشوری از سوی استانداری نشان افتخار دریافت کرد 

و بازنشسته شد. 
جواد پرورش والیبال را از آموزشگاه ها آغاز کرد و در مسابقات 
کشوری عضو تیم منتخب اصفهان در مسابقات قهرمانی 
کشور چهره موفقی را به نمایش گذاشت و همین امر باعث 

شد تا به تیم ملی امید کشورمان دعوت شود.
پرورش دارای مدرک مربیگری بین المللی و ممتاز ملی 
داوری و سابقه سه دوره پیاپی چهار ساله رئیس هیاتُ 
والیبال استان اصفهان را در کارنامه دارد و از پایه گذاران 

والیبال نوین در اصفهان بشمار می آید. 
وی از دهه ۷۰ بعنوان رئیس هیاتُ، ورزش های بیس بال،  
سافت بال، کریکت و راگبی را در اصفهان رایج کرد و سال ها 
بعنوان نایب رئیس هیاتُ تنیس استان، عضو هیئت مدیره 
باشگاه فرهنگی ورزشی ذوب آهن، مدیر مجموعه فرهنگی 
پلی آکریل اصفهان )باغ فردوس( رئیس هیاتُ بدنسازی 
و پرورش اندام منشاء خدمات ارزشمندی بوده است که در 
زمان مدیر کلی سلطان حسینی به بهانه قانون منع بکارگیری 
بازنشستگان از هیاتُ بدنسازی جدا شد و در حال 
حاضر به عنوان رئیس کانون بازنشستگان 
اداره کل ورزش و جوانان استان اصفهان 

فعالیت گسترده ای دارد.
سئوال صاحب این قلم از مسئولان 
ورزش ایران و اصفهان این است، 
استاد  مثل  کم نظیری  افراد  از 
جواد پرورش با کوله باری از تجربه 
کرد؟  استفاده  باید  کجا  در  ورزشی 
گران بها  سرمایه های  این  جایگاه 

کجاست، گوشه انزوا؟

با  مردان  والیبال  برتر  لیگ  یکم  و  بیست  هفته 
صعود پیکان به رتبه دوم جدول رده بندی به پایان 
رسید. هفته بیست و یکم لیگ برتر والیبال مردان 
با هفت دیدار در شهرهای  بهمن ماه  چهارشنبه، ۶ 
و  رفسنجان  گرگان،  تهران،  رامسر،  گنبد،  سیرجان، 

مریوان پیگیری شد.
این هفته تیم پیکان در تهران میزبان شاگردان بهروز 
عطایی در لبنیات هراز آمل بود که در نهایت با حساب 
سه بر یک به برتری رسید. پیکان با این پیروزی و با توجه 
به شکست شهرداری ارومیه مقابل مس رفسنجان، به 
رتبه دوم جدول رده بندی صعود کرد. شاگردان محمدرضا 
تندروان در شهرداری هم به رتبه سوم سقوط کردند. تیم 
سپاهان صدرنشین هم که پیش از این صعود خود را به 

پلی آف قطعی کرده بود، این هفته مقابل پاس گرگان به 
میدان رفت و با پیروزی سه بر صفر به هجدهمین برد 

خود در این فصل دست پیدا کرد.  
هفته بیست و یکم لیگ برتر والیبال مردان به شرح 

زیر است:  
شهرداری گنبد ۳ - صفر شهرداری ورامین 

ست اول)۲۵ بر ۱۹(، ست دوم )۲۵ بر ۱۷(، ست سوم 
)۲۵ بر ۱۷(

 هورسان رامسر صفر - ۳ سایپا
ست اول)۲۳ بر ۲۵(، ست دوم )۱۳ بر ۲۵(، ست سوم)۱۹ 

بر ۲۵(
 پیکان ۳- ۱ لبنیات هراز آمل

ست اول )۲۵ بر ۱۹(، ست دوم )۲۴ بر ۲۶(، ست سوم 

)۲۵ بر ۲۲(، ست چهارم )۲۶ بر ۲۴(
پاس گرگان  صفر - ۳ فولاد مبارکه سپاهان

ست اول )۲۳ بر ۲۵(، ست دوم )۲۳ بر ۲۵(، ست سوم 
)۲۴ بر ۲۶(

مس رفسنجان  ۳ - صفر شهرداری ارومیه 
ست اول )۲۵ بر ۲۱(، ست دوم )۲۵ بر ۲۳(، ست سوم 

)۲۶ بر ۲۴(
 راه یاب ملل مریوان  ۱ - ۳ آذرباتری ارومیه

ست اول )۲۵ بر ۱۸(، ست دوم )۲۲ بر ۲۵(، ست سوم 
)۲۳ بر ۲۵(، ست چهارم )۲۳ بر ۲۵(

فولاد سیرجان ۲ - ۳ مقاومت یزد 
ست اول  )۲۷ بر ۲۵(، ست دوم )۲۵ بر ۲۲(، ست سوم 
)۲۰ بر ۲۵(، ست چهارم )۱۶ بر ۲۵(، ست پنجم )۶ بر ۱۵(

والیبال اصفهان، نیاز به بازنگری دارد؛

پرورش با استفاده از نعمتِ تجربه

هفته بیست و یکم لیگ برتر والیبال مردان؛

صعود پیکان به رتبه دوم لیگ با شکست شاگردان بهروز عطایی

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه

پیام رئیس جمهور به اعضای تیم ملی فوتبال در آستانه دیدار با عراق
فرزندان برومندم؛ مایل بودم در جمع شما حضور پیدا کنم و از نزدیک و بی واسطه، با شما به گفتگو بنشینم و خدا قوت بگویم اما به دلیل پروتکل های قرنطینه 
ای کرونا و شرایط پیش روی شما، این امر محقق نشد. عرصه فوتبال تنها مجال رقابت جسمانی و یا آمادگی فنی نیست. آنچه من از رفتار شما در مسابقات 
گذشته تان دیده ام، تبلور اخلاق و جوانمردی شما عزیزان بوده است. از اینکه کشور عزیزمان را در عرصه های جهانی و بین المللی نمایندگی می کنید خرسندم و 
به شما می بالم. فارغ از نتیجه، که انشالله پیروز میدان خواهید بود، حضورتان مایه افتخار کشوراست و یک بازی جوانمردانه و به یاد ماندنی، شادی را برای مردم 

عزیزمان به ارمغان می آورد. دعای خیر اینجانب و مردم، همراه شماست. سلامت، عزت و سربلندی شما را از خدای منان مسئلت دارم.

اولین شکست هندبال ایران در قهرمانی آسیا؛
کار دشوار ایران

 در نیمه نهایی مقابل قطر!
شاگردان مانوئل مونتایا فرناندز در آخرین بازی خود از مرحله 
اصلی مسابقات هندبال قهرمانی مردان آسیا در عربستان 
مقابل تیم بحرین به میدان رفتند که در پایان تیم ملی 
به عنوان  تا  برتری رسید  به  بر ۲۶  نتیجه ۳۶  با  بحرین 
سرگروه به مرحله نیمه نهایی این مسابقات راه یابد. این 
اولین شکست ایران در این مسابقات بود.  قطر، عربستان، 
ایران، بحرین و عراق ۵ سهمیه مسابقات جهانی ۲۰۲۳ را 

کسب کردند. 
نیمه اول ۱۹ بر ۱۰ بحرین: محمد سیاوشی در نیمه اول 
این رقابت ها درون دروازه تیم ملی ایران قرار گرفت که 
نتوانست در این روز سیوهای خوبی داشته باشد. اولین 
گل این بازی را بحرینی ها به ثمر رسانند. دومین گل را 
نیز تیم ملی بحرین درون دروازه ایران کرد. افشین صادقی 
اولین گل را برای ایران به ثمر رساند. در دقیقه ۵ زمانی که 
ایران ۳ گل عقب بود مانوئل مونتایا وقت استراحت گرفت. 
در دقیقه ۶ پرتاب پنالتی به سود ایران گرفته شد و یونس 
آثاری توانست آن پرتاب را تبدیل به گل کند. در دقیقه ۷ 
بازیکن بحرین کارت زرد گرفت. یونس آثاری در دقیقه ۹ باز 
هم پرتاب پنالتی را تبدیل به گل کرد. تا دقیقه ۱۶ بحرین 
با ۸ گل از ایران جلو بود. محمد کیانی در دقیقه ۱۷ یک 
گل به ثمر رساند. علی رحیمی در دقیقه ۱۹ پرتاب ۷ متر 
بحرینی ها را سیو کرد. در دقیقه ۲۲ ایران ۱۰ گل عقب ماند. 
افشین صادقی ۲ گل، یونس آثاری ۲ گل، محمد کیانی یک 
گل، سجاد استکی یک گل، پویا نوروزی نژاد ۲ گل، مجتبی 

حیدرپور یک گل اسامی گلزنان ایران در نیمه اول بود.
امیدرضا سرپوشی درون دروازه  نیمه دوم: در نیمه دوم 
قرار گرفت. اولین گل نیمه دوم را محمدرضا کاظمی به 
ثمر رساند. محمدرضا کاظمی ۳ گل، افشین صادقی ۴ 
گل، امیدرضا سرپوشی یک گل، پویا نوروزی نژاد یک گل، 
احسان ابویی یک گل، یونس آثاری یک گل، محمد غلامی 
یک گل سجاد استکی یک گل، برخی از گلزنان ایران در 
این مسابقات بودند اما این بازی در نهایت ۳۶ بر ۲۶ به سود 

بحرین تمام شد.
تیم ملی هندبال در این مسابقات بعد از ۷ سال برای بار 
دوم جواز حضور در مسابقات قهرمانی مردان جهان ۲۰۲۳ را 
کسب کرد. ملی پوشان هندبال مردان ایران در مرحله اصلی 
با کویت، عراق و بحرین همگروه بودند که مقابل عراق و 
کویت به برتری رسیدند اما مقابل بحرین شکست خوردند. 
شاگردان مانوئل در مرحله گروهی نیز با هند، استرالیا و 

عربستان همگروه بود که مقابل آنها نیز به برتری رسید.
تیم ملی ایران با شکست مقابل بحرین با ۴ امتیاز در رده 
دوم گروه خود ایستاد. با این حساب حریف ایران در مرحله 
نیمه نهایی این مسابقات قطر خواهد بود. تیم ایران با 
قرارگیری در جمع چهار تیم برتر برای دومین بار در تاریخ 
هندبال ایران جواز حضور در مسابقات قهرمانی جهان را 

کسب کرد.
مرحله نیمه نهایی این مسابقات شنبه انجام خواهد شد. در 
نخستین دیدار ایران از ساعت ۱۶:۳۰ مقابل تیم چند ملیتی 

قطر قرار خواهد گرفت. 
در دیگر دیدار نیز تیم عربستان میزبان که با پشت سر 
گذاشتن کره در رده دوم گروهش ایستاده بود مقابل بحرین 
به میدان خواهد رفت. برنده این دو دیدار به فینال خواهند 
رسید که دیدار فینال و رده بندی روز دوشنبه ۱۱ بهمن انجام 

خواهد شد.

داستان جلد

ایران-عراق؛ در چارچوبِ هفته هفتم رقابت های انتخابی 
دراگان  شاگردان  دیگر،  ساعاتی  تا  قطر،  جهانی  جام 
عراق  تیم ملی  روبه رویِ  آزادی  استادیوم  در  اسکوچیچ 

قرار خواهند گرفت. 
تیم ملی ایران با هدایتِ اسکوچیچ نتایجِ درخشانی را 
در این مرحله از رقابت ها کسب کرده و درحال حاضر با 
کسب ۱۶ امتیاز در صدر جدول گروه نخست قرار دارد، 
از طرفی تیم ملی عراق، شرایطی متفاوت با ایران دارد 
و ایوان پتروویچ در حالی هدایت این تیم بحران زده را 
جایگاه  در  امتیاز  چهار  با  عراقی ها  که  گرفته،  برعهده 

پنجم جدول رده بندی گروه A قرار گرفته اند. 
این دیدار در شرایطی در استادیوم بازی برگزار خواهد شد 
که دیدار رفت این ۲ تیم با پیروزی ۳ بر صفر شاگردان 
هر  برگشت،  دیدار  در  حال  رسید.  پایان  به  اسکوچیچ 
دو تیم با انگیزه ای متفاوتی پای به این دیدار خواهند 
گذاشت، کسب پیروزی و یا حتی تک امتیازِ تساوی در 
این دیدار، شاگردان دراگان اسکوچیچ را مستقیم به جام 

جهانی قطر خواهد برد، در مقابل عراقی ها برای جبرانِ 
ناکامی های خود، در یک جدال انتقامی بدنبال کسبِ 
در  برای حضور  را  تا شرایط خود  بود  پیروزی خواهند 
جایگاه سوم جدول و صعود به مرحله پلی اف بهتر کنند.

کریستوفر جیمز بیث داور اول به همراه آنتون شتینین 

و  دوم  و  اول  داوران  کمک  بیکام  وارویک  اشلی  و 
شاون رابرت ایوانس کمک چهارم قضاوت این بازی را 
برعهده خواهند داشت. همچنین ناظر داوری این بازی 

عبدالکریم حسونه از اردن است.
شاگردان اسکوچیچ در ۶ دیدار اخیر خود، پنج پیروزی و 
یک تساوی کسب کرده اند تا مقتدرانه صدرجدول گروه 
را تصاحب کنند، در مقابل شاگردان پتروویچ در تیم ملی 
عراق، از شش بازی خود در این مرحله از رقابت ها، بدون 
کسب پیروزی، در چهار مسابقه به تساوی رسیده اند و در 
دو بازی نیز شکست خورده اند، تا با فشارِ بیشتری نسبت 

به تیم  ایران در این مسابقه حضور یابند.
دیدار  این  برای  را  زیادی  غایبانِ  تیم  دو  هر  طرفی  از 
خواهند داشت و بحران کرونا شرایط این دیدار را تحت 
تاثیر قرار داده است، در شرایطی که هنوز هم رسیدن 
مهدی طارمی به این دیدار قطعی نیست، سردار آزمون، 
احسان حاج صفی، احمد نوراللهی و سیدمجید حسینی 
نیز به علت ابتلا به ویروس کرونا این بازی را بطور قطع 
و  ناطق  نفراتی چون سعد  در مقابل  داده اند،  از دست 
یاسر قاسم هم عراقی ها را در بازی مقابل ایران همراهی 

نخواهند کرد.
از طرفی بعد از کش و قوس های فراوان و در فاصله یک 
ایران و عراق، روز گذشته، بالاخره دستور  تا دیدار  روز 
نهایی برای حضور تماشاگران در دیدار ایران و عراق صادر 
دیدن  دیدار  این  از  می توانند  تیم ملی  هواداران  و  شد 

کنند.
اما  نشده  اعلام  بلیت فروشی  راه های  و  شرایط  هنوز 
حدود ۱۰ هزار تماشاگر ایران )۸ هزار مرد و ۲ هزار زن( 
می توانند صعود احتمالی ایران به جام جهانی ۲۰۲۲ قطر 
را تماشا کنند. البته از این تعداد، ۱۰ درصد یعنی ۱۰۰۰ 
بلیت سهم هواداران عراقی است. گرچه حکایتِ ۸ به ۲ 

هم از نکات مهم این بازی است.
خواهد  چه  حساس  دیدار  این  نتیجه  دید،  باید  حال 
شد، آیا تیم ملی یکی از مقتدرانه ترین صعودهای تاریخ 
عراق  یا  را جشن می گیرد،  انتخابی جام جهانی  مرحله 

می تواند موفق به توقف تیم ملی ایران شود.

تیم ملی فوتبال زنان ایران روز چهارشنبه -ششم بهمن ماه- در 
هفته سوم گروه A جام ملت های آسیا ۲۰۲۲ در هند رو در 
روی چین تایپه قرار گرفته است که این دیدار با نتیجه پنج 
بر صفر به سود چین تایپه به پایان رسید. تنها یک حالت 
برای صعود زنان فوتبال ایران به مرحله بعدی جام ملت های 

آسیا وجود دارد.
اگر در دیدار بین ۲ تیم استرالیا و تایلند در گروه دوم، 

استرالیا با ۱۲ گل به برتری برسد تا تایلند که احتمالا 
در رده سوم گروه قرار می گیرد با تفاضل گل منفی ۱۳ 
پایین تر از ایران قرار بگیرد. در واقعیت رخ دادن این اتفاق 
بسیار بعید است چرا که استرالیا صعود و سرگروهی اش 
قطعی شده و با تمام قوا به مصاف تایلند نخواهد رفت 
و خود تایلندی ها نیز از لحاظ کیفی تیمی نیستند که با 

این فاصله شکست بخورند.

تیم ملی فوتبال استرالیا که در دو بازی نخست خود توانست 
اندونزی را با 18 گل و فیلیپین را با 4 گل از پیش بردارد، 
پنج شنبه در آخرین مسابقه باید به مصاف تایلند برود؛ 
استرالیایی ها بعد از ثبت 22 گل در 2 مسابقه ابتدایی که 6 
گل آن توسط سم کر ستاره باتجربه و عضو تیم ملی فوتبال 
زنان چلسی به ثمر رسیده، در صورت گلباران تایلند می توانند 

شانس صعود را به زنان ایران هدیه کنند.

8 به 2؛ حکایتِ لنگه کفشِ در بیابان...

روزِ صعــود

پس این که تمرین تیم فوتبال پرسپولیس صبح روز سه 
شنبه به خاطر پرداخت نشدن مطالبات بازیکنان، برگزار نشد، 
یحیی گل محمدی تصمیم گرفت به خاطر مشکلات مالی از 
سمت خود کنارگیری کند. گل محمدی نامه استعفای خود را 

به باشگاه و افشین پیروانی ارائه کرده است.
گفت وگو  در  پرسپولیس-  مدیرعامل   - درویش«  »رضا  اما 
با  اعلام مخالفت  با  پرسپولیس  باشگاه  با سایت رسمی 
فوتبال  تیم  سرمربیگری  از  گل محمدی  یحیی  استعفای 
پرسپولیس گفت: آقای گل محمدی از بهترین مربیان فوتبال 
ایران بوده و هست و زحمات زیادی برای پرسپولیس کشیده 
است. بنده مخالف استعفا و جدایی ایشان از پرسپولیس 

هستم و ان شالله به کارشان ادامه خواهند داد.
وی گفت: حق با آقای گل محمدی است و از وجود مشکلات 
گله مند است و بنده در جریانم که کادر فنی و بازیکنان چه 
شرایط سختی را تحمل کردند. هر چه در توان داشته باشم 

به کار می گیرم که از مشکلات آنها کم کنم تا تیم شرایط 
مطلوب تری داشته باشد. درویش گفت: همه می دانند که 
پرسپولیس با مشکلات زیادی روبرو است و حل آنها زمان بر 
است، در این مدت کوتاه تمام تلاش خود را انجام دادم و با 

گذشت زمان و فرصت دادن، شرایط بهتر خواهد شد.
مدیرعامل پرسپولیس با بیان اینکه پنج شنبه بخشی از 
مطالبات اعضای تیم پرداخت می شود، گفت: بخش دیگری 
از مطالبات نیز طی روزهای آینده پرداخت خواهد شد. هدف 
مجموعه باشگاه ایجاد آرامش تیم و هواداران عزیز و موفقیت 
تیم است و با کارسازی های صورت گرفته مشکلات عدیده 

پیش روی باشگاه، مرتفع خواهد شد.
وی با تاکید بر اینکه فصل را با گل محمدی ادامه می دهیم، با 
تشکر از اعضای کادر فنی، بازیکنان و هواداران اظهار کرد: ان 
شالله با حمایت و پشتیبانی هواداران و همراهی تمام ارکان 

باشگاه شرایط مطلوبی ایجاد خواهد شد.

وضعیت قرمز؛

»یحیی« استعفا داد؛ »درویش« نپذیرفت

شکست پنج گله در گام سوم؛

پایان ماجراجویی دختران ایران در هند

توپ و تور

فوتبال بانوان
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